
خبر و مصاحبه

 سپاهان – ملوان در فولادشهر
ملـــوان در هفتـــه چهـــارم رقابت های لیـــگ برتر روز 
جمعه ۲۳ شـــهریور باید از ســـاعت ۱۸:۴۵ به مصاف 
ســـپاهان بـــرود. در حالی که ورزشـــگاه نقش جهان 
شـــرایط بدی دارد و در حال بازســـازی است، امکان 
میزبانی طلایی پوشـــان در آن ورزشگاه وجود ندارد. 
با توجـــه بـــه پیگیری هـــای انجام شـــده شـــاگردان 
مورایـــس بایـــد در ورزشـــگاه فولادشـــهر میزبان تیم 

باشند. شمالی 
 

مظفری زاده: تراکتور تکمیل است

ســـعید مظفـــری زاده، مدیرعامـــل باشـــگاه تراکتـــور 
دربـــاره آخریـــن وضعیـــت باشـــگاهش می گویـــد: 
»بـــا توجـــه بـــه تعطیلـــی چنـــد روزه لیـــگ، دراگان 
اســـکوچیچ چند روزی به بازیکنان اســـتراحت داد. 
البتـــه برنامه آماده ســـازی شـــخصی بـــرای بازیکنان 
در نظر گرفته شـــده بود و از پنجشـــنبه هم بار دیگر 
تیم مـــان اســـتارت زد و امیدواریـــم رونـــد خوب مان 
را ادامـــه دهیـــم.« او درباره شـــایعه احتمـــال حضور 
مهـــرداد محمـــدی در ایـــن تیـــم می گویـــد: »تیم ما 
تکمیـــل و لیســـت مان هـــم تقریبـــاً تکمیـــل شـــده 
اســـت. ما صحبت خاصی بـــا او نداشـــتیم. در مورد 
نفـــر خاصـــی صحبـــت نمی کنـــم، ولـــی همان طـــور 
که گفتـــم تیم مان در حـــال حاضر تکمیل اســـت.« 
آنها مشـــکل ســـقف قرارداد هـــم ندارند: »مشـــکلی 
نداشتیم. ما براساس ســـقف پیش رفتیم و مشکلی 

وجود نـــدارد.«

مارکو: خیبر نه به قهرمانی فکر 
می کند، نه به قعرنشینی

مارکـــو اورلیـــو داکونیـــا مربـــی برزیلی خیبـــر خرم آباد 
دربـــاره شـــرایط تیمـــش می گوید: »بســـیار خوشـــحال 
هستم که بخشـــی از خانواده خیبر محسوب می شوم. 
این تیـــم برای اولین بـــار در لیگ برتر شـــرکت می کند 
و انگیـــزه زیـــادی دارد. ما هـــم تمام تـــلاش خودمان را 
می کنیم تا اشـــتباهات را به حداقل برســـانیم و با ارائه 
عملکـــرد خـــوب، خیبـــر را در لیگ برتر حفـــظ کنیم.« 
او در مـــورد انتقـــال به خیبر پـــس از پایان همـــکاری با 
اســـتقلال خوزســـتان این طور می گوید: »برنامه مالک 
باشـــگاه خیبر را پســـندیدم تا تیم را در لیگ برتر حفظ 
کنیـــم و تیم خوبی بـــرای فصل آینده بســـازیم. زندگی 
آرامی در خرم آباد جریان دارد و مردم این شـــهر بســـیار 
میهمان نـــواز هســـتند. انگار در خانـــه خودمان زندگی 
می کنیـــم. ما بـــه قهرمانی یا قعرنشـــینی فکر نمی کنیم 

و می خواهیم فصلی معمولی داشـــته باشـــیم.«

۳ ایراد ورزشگاه چادرملو برطرف شد
رئیـــس هیأت فوتبال اســـتان یـــزد ابراز امیـــدواری کرد 
ایرادهای باقیمانده ورزشـــگاه شـــهید نصیری یزد تا روز 
برگـــزاری دیدار چادرملو - نســـاجی برطرف شـــود. امیر 
فرشـــاد تفکری درباره بازدید روز پنجشـــنبه امیرحسین 
روشـــنک، مســـئول برگزاری لیگ برتر فوتبال از شرایط 
ورزشـــگاه شـــهید نصیری یزد می گوید: »روشنک گفت 
کـــه تصمیـــم نهایی بـــرای میزبانی یـــزد بـــزودی اعلام 
می شـــود. نـــور هـــزار و 400 لوکـــس در ورزشـــگاه نصب 
شـــده که باید بـــه هـــزار و 600 لوکس برســـد. به چمن 
اشـــاره کردند و اینکه مســـیر ورود بانوان باید آســـفالت 
شـــود که زیرســـازی انجام شـــده اســـت.« او در پاســـخ 
به این پرســـش که آیـــا می توان بـــه میزبانـــی چادرملو 
از نســـاجی مازنـــدران در روز 23 شـــهریور امیدوار بود 
یـــا خیـــر؟ این طـــور می گویـــد: »از حل شـــدن مســـأله 
مطمئن نیســـتیم، اما 80 درصد کار انجام شـــده است. 
9 روز تـــا دیـــدار چادرملـــو - نســـاجی پیـــش رو داریم و 
امیدوارم با برطرف کردن این موارد تا روز 23 شـــهریور، 
تأییدیه ســـازمان لیگ را بگیریـــم.« آخرین خبر این که 

بـــا میزبانـــی چادرملو در یزد موافقت شـــد.

ارسلان- ذوب آهن، توافقی در کار نیست

دو روز پیـــش اخباری مبنـــی بر توافق ارســـلان مطهری 
مهاجم سابق اســـتقلال با مسئولان ذوب آهن در فضای 
رســـانه ای و مجازی منتشر شـــد. در این خصوص گفته 
می شـــد که مهاجـــم پیشـــین تراکتـــور بـــه زودی راهی 
اصفهان خواهد شـــد تا دوبـــاره پیراهـــن ذوب آهن را بر 
تن کند امـــا چنین موضوعی صحت نـــدارد. اگرچه طی 
روزهای گذشـــته مســـئولان ذوب آهـــن صحبت هایی با 
ارســـلان مطهری داشـــتند اما ایـــن مذاکـــرات منجر به 
توافق نشـــده اســـت. بر اســـاس پیگیری هـــا مطهری با 
مســـئولان ذوب آهن بر سر مسائل مختلف توافق نکرده 
و حضـــور او در تیم ســـبزپوش اصفهانی منتفی اســـت. 
ایـــن مهاجم باتجربه با برخی دیگـــر از تیم های خواهان 
خـــود در حال مذاکره اســـت و به نظر می رســـد به زودی 

راهی یکـــی از تیم های لیگ برتری شـــود.
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چـــپ  مدافـــع  رزاق پـــور  ابوالفضـــل 
تیـــم فوتبـــال گل گهـــر درباره شـــرایط 
تیمـــش در ســـه هفتـــه ابتدایـــی لیگ 
برتـــر می گویـــد: »ما در مجموع شـــش 
امتیـــاز گرفته ایـــم کـــه فکـــر می کنـــم 
خـــوب اســـت. در بـــازی اول بـــه دلیل 

ناهماهنگی و البته شـــرایط نامناســـب 
زمین چمن ورزشـــگاه انزلی شکســـت 
خوردیـــم، ولی در دو بـــازی بعد از لحاظ 
هماهنگی، شـــرایط بهتری پیدا کردیم 
و شـــش امتیاز گرفتیم. بـــه اعتقاد من 
تعطیلات لیـــگ بهترین فرصـــت برای 
ماســـت تا بیشـــتر کار کنیم و امیدوارم 
بـــه این روند خـــوب ادامه دهیـــم.« او با 
اشـــاره به عملکـــرد فصل گذشـــته اش 
به نکتـــه جالبـــی اشـــاره دارد: »هدف 

مـــن در ایـــن فصـــل دعـــوت شـــدن به 
تیم ملـــی اســـت. در فصل گذشـــته در 
پســـت خودم جـــزو ســـه بازیکـــن برتر 
لیگ بـــودم و حالا می خواهم نســـبت 
به فصل قبـــل عملکرد بهتری داشـــته 
باشـــم تا در نهایت به تیـــم ملی دعوت 
شوم. همیشـــه دوســـت دارم در زمین 
مســـابقه بازیکـــن مؤثـــری بـــرای تیمم 
باشـــم و امیـــدوارم یک فصل خـــوب را 
همـــراه با گل گهر پشت ســـر بگـــذارم.« 

رزاق پـــور دربـــاره کارکـــردن بـــا مهدب 
تارتار اینطـــور می گوید: »کارنامـــه تارتار 
مشـــخص اســـت و او در ایـــن ســـال ها 
در هـــر تیمـــی کـــه کار کـــرده، عملکرد 
موفقیت آمیـــزی داشـــته اســـت. ایـــن 
بـــرای اولین بـــار اســـت کـــه با ایشـــان 
کار می کنـــم و بـــه تیـــم امســـال خیلی 
امیـــدوارم. ما می توانیـــم نتایج خوبی 
بگیریـــم و یـــک فصـــل خیلی خـــوب را 

بزنیم.« رقـــم 

تیـــم  مهاجـــم  مـــرادی،  عیســـی 
فوتبـــال مـــس رفســـنجان دربـــاره 
پیـــروزی تیمش مقابـــل آلومینیوم 
 اراک می گویـــد: »زمانـــی کـــه بـــازی 

یک ـ یک مســـاوی بـــود، حامد لک 
پنالتـــی تیم حریـــف را مهـــار کرد و 
مـــا این بـــرد را مدیون او هســـتیم، 
چـــون اگـــر آن پنالتـــی تبدیـــل بـــه 
گل می شـــد قطعاً کار ســـختی برای 
جبـــران نتیجـــه داشـــتیم، در نیمه 
دوم هم بـــا تلاش بچه هـــا و نکاتی 
که اعضـــای کادر فنی به ما گوشـــزد 

کردنـــد، توانســـتیم دو گل بزنیم و 
بازی را ببریم.« مهاجم تیم فوتبال 
مس کـــه در این بـــازی دو گل برای 
تیمـــش بـــه ثمر رســـانده ایـــن طور 
می گوید: »خیلی خوشـــحالم که در 
این بازی خانگـــی دو گل برای مس 
زدم و تمام هدفم این اســـت که در 
همـــه بازی ها، بازیکـــن مؤثری برای 

تیمم باشـــم. با زدن این دو گل، کار 
من تمام نمی شـــود و هدف من در 
این فصل رســـیدن به عنـــوان آقای 
گلی اســـت.« اما آنها جایگاه خوبی 
را برای خودشان ترســـیم کرده اند: 
»مـــا تیم خوبی داریـــم و قطعاً برای 
قرار گرفتن بیـــن مدعیان قهرمانی 
ن  ف مـــا هد تمـــام   ، می جنگیـــم

این اســـت کـــه قهرمـــان شـــویم و 
اگـــر هـــم نشـــدیم، دوســـت داریم 
سهمیه کســـب کنیم. ما بازیکنانی 
باتجربـــه داریـــم که در اســـتقلال، 
حضـــور  ســـپاهان  و  پرســـپولیس 
داشـــته اند و کادر فنـــی خوبـــی هم 
داریـــم، تمام هدف مـــا قرار گرفتن 

بین بالانشین هاســـت.«

رزاق پور: فصل گذشته 
 یکی از ۳ بازیکن برتر 

در پستم بودم

عیسی مرادی:کار من با این ۲ گل تمام نمی شود

گپ

مصاحبه

حدادی فر: کاش به جای دیدن موزه به کارگران آن سر زده بودند

زمین ها و ورزشگاه ها واقعاً فاجعه است
 امیدوارم وی ای آر به خرم آباد بیاید

مهاجری: علیه تیم ما تبعیض وجود دارد

قاســـم حدادی فـــر کاپیتـــان ســـابق تیم 
ذوب آهن اصفهـــان دربـــاره انتقادهایی 
کـــه از کیفیـــت زمیـــن چمن فولادشـــهر 
شـــده می گویـــد: »باید از ســـطحی نگری 
فاصلـــه گرفـــت و به مســـائل به شـــکل 
واقعی نـــگاه کرد. با توجـــه به ظرفیت ها 
و بـــا توجـــه بـــه اتفاقاتـــی کـــه پیرامـــون 
مجموعـــه بـــزرگ ذوب آهن افتـــاد، باید 
توضیـــح دهم کـــه در چند روز گذشـــته 
شـــاهد بی انصافی در حق این مجموعه 
بودیـــم. مـــا بـــه شـــکل کلـــی و کلان در 
سطح کشـــور مشـــکل عظیم زیرساخت 
داریـــم، تـــا جایی کـــه شـــرایط برگزاری 
مســـابقات لیـــگ را هـــم نداریـــم. ایـــن 
موضوع ریشه اش در تصمیمات مدیریتی 
و مدیـــران غیرتخصصـــی اســـت و ایـــن 
باعث شـــده برای تیـــم ملی کشـــورمان 
هم اســـتادیومی برای برگزاری مسابقات 
نداشـــته باشـــیم. با همه این مشـــکلات 
کار به جایی رســـید که کارخانه ذوب آهن 
مســـئولیت برگـــزاری ایـــن رویـــداد را به 
عهـــده گرفت که مســـئولیت ســـخت و 
پرریســـکی هم بود اما قابـــل تقدیر بود. 
من حـــدود یک ســـال اســـت کـــه هیچ 
ارتباطی با مجموعـــه ذوب آهن ندارم اما 
شـــاهد بودم چه زحمت هایی کشیدند. 

به دلیل اینکه ســـاکن شـــهر فولادشـــهر 
هستم، دیدم این شـــرکت و کارگران آن 
حدود یک مـــاه شـــبانه روزی در حال کار 
بودند تـــا چراغ های اســـتادیوم روشـــن 
بمانـــد و برای تعهـــد ملی خـــود زحمت 
کشیدند تا اســـتادیوم فرســـوده باشگاه 
ذوب آهن را بـــه بازی برســـانند. نواقصی 
وجود دارد اما مطمئنم از هیچ کوششی 
دریغ نشـــده است.« او با اشـــاره به روند 
آماده ســـازی فولادشـــهر اینطور می گوید: 
»شهروندان شهر فولادشـــهر تا دو نوبت 
در شبانه روز قطعی برق داشتند. شهری 
که اکثـــراً کارگـــران زحمتکـــش کارخانه 
ذوب آهـــن در آن زندگـــی و بـــا درآمـــدی 
ناچیز امـــرار معـــاش می کنند امـــا برای 
شـــوق و  اشـــتیاق پرچم خود و تیم ملی 
هیـــچ گلایـــه ای نکردنـــد و بی صبرانـــه 

شـــهر و مردمانـــش منتظـــر میزبانـــی از 
تیم کشورشـــان بودند. ما میلان، پورتو، 
دبی و... نیســـتیم. ما مردمی باشرافت 
و ســـختکوش داریـــم کـــه بـــا کمتریـــن 
امکانـــات بقـــای کارخانـــه ذوب آهـــن و 
باشـــگاه آن را رقـــم زدنـــد و برای کشـــور 
آبرو داری کردند. انتظار تشکر و قدردانی 
نیســـت. ما مـــوزه بـــزرگ نداریـــم اما ای 
کاش به جای دیدن مـــوزه به خط تولید 
کارخانه ذوب آهـــن و کارگران زحمتکش 
بخـــش  الهـــام  و  بودنـــد  زده  ســـر  آن 
امیـــد به زندگـــی بـــرای آنها می شـــدند. 
زیرساخت هایمان ایراد دارد و زمین ها و 
ورزشـــگاه های مان واقعاً فاجعه هستند. 
با وجود تلاشـــی کـــه مســـئولان کارخانه 
ذوب آهـــن داشـــتند، زمیـــن فولادشـــهر 

کیفیـــت خوبی نداشـــت.«

رضــا مهاجــری، ســرمربی تیــم خیبــر 
تیمــش  یط  ا شــر ه  ر بــا ر د د  بــا م آ خر
می گویــد: »خــدا را شــکر می کنــم کــه 
فرصتــی  بازی هــا  تعطیلــی  مقطــع  در 
ایجــاد شــد کــه یــک مینــی کمــپ خــوب 
را در بروجــرد برگــزار کنیــم. از مســئولان 
همــکاری ای  بابــت  بروجــرد  نســاجی 
کــه داشــتند تشــکر می کنــم. نیــاز بــود 
ــه  ــا اضاف ــم م ــه تی ــر ب ــه دیرت ــی ک بازیکنان
ــی  ــه آمادگ ــن اردو ب ــزاری ای ــا برگ ــدند ب ش
ایــام تعطیلــی  ایــن  کامــل برســند. در 
ــر  ــان بهت ــود. خودت ــوب نب ــلاً خ ــگ اص لی
می دانیــد وقتــی لیــگ شــروع می شــود 
ســه الــی چهــار هفتــه زمــان می بــرد تــا 
تیم هــا در شــرایط بــازی قــرار بگیرنــد. تــا 
تیــم مــا آمــد در شــرایط بــازی قــرار بگیرد، 
باعــث تعطیلــی دو هفتــه ای  فیفــا دی 
لیــگ شــد. مــا هــم ســعی کردیــم از ایــن 
دو هفتــه اســتفاده کامــل را ببریــم و یــک 
هفتــه را بــا هماهنگــی باشــگاه و همــکاری 
خوبــی کــه نســاجی بروجرد با ما داشــتند 
در کمــپ ایــن مجموعــه اردویــی را برگــزار 
کنیــم. مــا توانســتیم بــا اســتفاده از ایــن 
اردو بچه هایــی کــه دیرتــر بــه تیــم مــا 
ملحــق شــدند را بــا فشــار تمرینــات بــه 
تــا یــک تیــم  آمادگــی کامــل برســانیم 

یکدســت از لحــاظ بدنی داشــته باشــیم. 
روز گذشــته هــم یــک دیــدار تدارکاتــی 
ــتیم  ــاد برگش ــه خرم آب ــم و ب ــزار کردی برگ
تــا ان شــاءالله بتوانیــم در ادامــه لیــگ بــه 
ماننــد ایــن ســه بــازی کــه گذشــت بــه 
لحــاظ شــکل فوتبالــی و شــرایط فنــی بــه 
همیــن رونــد ادامــه دهیــم.« مهاجــری بــا 
ــد:  ــور می گوی ــن ط ــا ای ــه داوری ه ــاره ب اش
»در مــورد داوری هــا خودتــان می بینیــد 
صــورت  تبعیض هایــی  متأســفانه  کــه 
می گیــرد. مثــلاً یــک تیــم داوری حداقــل 
امکاناتــی مثــل سیســتم ارتبــاط رادیویــی 
را جهــت قضــاوت یک مســابقه ندارند اما 
یــک تیــم داوری دیگــر بــا تمــام شــرایط و 
بــازی  ویدیویــی  کمــک داور  سیســتم 
باعــث  همیــن  می کننــد.  قضــاوت  را 
می شــود تــا صــدای اعتــراض خیلی هــا 

ی  ور ا د جامعــه  ینجــا  ا و  شــود  بلنــد 
 VAR سیســتم  می خــورد.  لطمــه  مــا 
تکنولــوژی پیچیــده  و ســختی نیســت کــه 
اضافــه کــردن آن بــه فوتبــال و جامعــه 
داوری ما اینقدر ســروصدا داشــته باشــد. 
می شــد خیلــی راحــت آن را اســتفاده 
کــرد کــه هــم تیم هــا و هــم داورهــا از 
روی  نیــز  فشــار  و  کننــد  اســتفاده  آن 
فدراســیون برداشــته می شــد. در ایــن 
ــات  ــاهد تناقض ــما ش ــگ ش ــه لی ــه هفت س
بودیــد کــه وقتــی پیــش آمــد در کنــار 
آن نیــز هــزار داســتان و شــبهه ایجــاد 
شــد. بــه نظــر مــن فدراســیون فرصــت 
دارد در ایــن بــازه زمانــی تعطیلــی لیــگ 
 VAR ــا اگــر بتوانــد همسان ســازی کنــد ت
ــه  ــت، هم ــم هس ــل فراه ــورت کام ــه ص ب
تیم هــا از ایــن سیســتم اســتفاده کننــد.«
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سپاهان با این ترکیب پیروز می شود

دیکته ذخیره ها به مورایس

 
ســـپاهان با وجـــود اینکه بســـیاری از 
بازیکنانش را از دســـت داد، نیمکت 
خود را دســـت نخورده باقی گذاشت 
و بـــه کارش با مورایس برای بیســـت 
و ســـومین دوره لیـــگ برتـــر ادامـــه 
داد. هر چند شـــایعاتی درباره شـــرط 
برخـــی بازیکنـــان برای ادامـــه حضور 
در ســـپاهان با رفتن مورایس عجین 
شـــده بود، امـــا اصفهانی هـــا ترجیح 
دادند بـــا این ســـرمربی به کارشـــان 
ادامـــه دهند. قبل از اینکه ســـپاهان 
ایـــن فصـــل از رقابت ها بـــا تغییرات 
زیـــاد در ترکیـــب تیمـــی، بـــه مصاف 
تیم های لیگ برتر فوتبال کشـــورمان 
بـــرود، باید در پلـــی آف لیگ نخبگان 
آســـیا بـــه میـــدان می رفـــت. حریف 
اماراتی، رقیب آســـانی برای سپاهان 
نبود، اما با توجه به اینکه شـــاگردان 
مورایـــس در خانـــه خودشـــان بازی 
می کردنـــد و البتـــه بـــا تقویتـــی کـــه 
در ســـپاهان رخ داده بـــود، انتظـــار 
می رفت ســـپاهان بتواند حریفش را 
شکســـت داده و راهی لیگ نخبگان 
شـــود اما اینطور نشـــد. ســـپاهان با 
ترکیب نیازمند، گـــودرزی، هنانوف، 
حزبـــاوی، حردانی، کریمـــی، برایان 
دایو، یوســـفی، آقایی پـــور، رضایی و 
محبی بـــه مصـــاف الشـــباب الاهلی 
امارات رفت. محمد محبی توانست 
گل اول بـــازی را بـــرای ســـپاهان در 
دقیقـــه 11 بـــه ثمر برســـاند، امـــا این 
خیلی برای ســـپاهانی ها خوش یمن 
نبـــود و ســـپاهان بـــا ایـــن ترکیب در 
نیمـــه دوم چهـــار بـــار گل خـــورد تـــا 
شکســـت ســـنگینی را متحمل شود. 

با این شکســـت ســـپاهان تمرکزش 
را روی بازی هـــای لیـــگ گذاشـــت و 
در اولیـــن بازی توانســـت چادرملو را 
از پیش رو بـــردارد. ســـپاهان در این 
بازی هـــم با همـــان ترکیـــب مقابل 
تیـــم اماراتی بـــه میدان رفـــت. کاوه 
رضایـــی اولیـــن گل را از نقطه پنالتی 
بـــه ثمر رســـاند اما بـــا گلی کـــه پاپی 
بـــرای چادرملـــو به ثمر رســـاند، بازی 
به تســـاوی کشـــیده شـــد. کریمی در 
دقیقـــه 69 گل دوم را زد و البتـــه یـــار 
تعویضی ســـپاهان یعنی رضا شکاری 

توانســـت گل ســـوم را برای سپاهان 
به ثمر برســـاند و خیال آنها را راحت 

 . کند
در دومیـــن بازی ســـپاهان به مصاف 
خیبـــر خرم آباد رفـــت و تقریباً همان 
ترکیـــب را داشـــت و فقط اســـدی به 
جمع شاگردان مورایس اضافه شده 
بـــود. در این بـــازی دروازه ســـپاهان 
خیلـــی زود بـــاز شـــد تـــا نیمـــه اول 
ســـپاهان بازنده بـــه رختکـــن برود. 
در نیمه دوم بازی حزباوی توانســـت 
گل مســـاوی را بـــه ثمـــر برســـاند، اما 

ســـپاهانی ها بـــه دنبال بـــرد بودند و 
اتفاقـــاً بـــاز هم یـــار تعویضی بـــه داد 

مورایس رســـید. 
جـــواد آقایی پور که جـــای محبی به 
زمین آمده بود، گل برتری ســـپاهان 
را زد تـــا مورایـــس دو بر یـــک برنده از 
زمیـــن خـــارج شـــود. در بازی ســـوم 
یعنی رویارویی سپاهان با شمس آذر 
قزوین، شاگردان مورایس توانستند 
بـــا تـــک گل رضایـــی برنـــده بـــازی 
شـــوند. امـــا در تمـــام ایـــن بازی هـــا 
بازیکنـــان تعویضی مورایـــس معمولاً 

اصلـــی  بازیکنـــان  از  تأثیرگذار تـــر 
بوده انـــد و بـــه نوعی خودشـــان را به 

ســـرمربی تحمیـــل کردند. 
حـــالا در روزهای تعطیلـــی لیگ برتر 
هســـتیم و به نظر می رســـد با شروع 
دوباره بازی ها، مورایس مجبور شـــود 
در ترکیـــب اصلـــی تیمـــش تغییرات 
اساســـی انجام دهد تـــا بتواند زودتر 
بـــه نتیجه دلخـــواه خودش برســـد. 
هر چند ســـپاهان 9 امتیازی در صدر 
جـــدول قطعـــاً کار را بـــرای مورایس 

ســـخت تر خواهد کرد.
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 آخرین وضعیت
 ۳ بازیکن سپاهان 

فصـــل  ر  د ن  ها ســـپا ه  شـــگا با
تـــر  بر لیـــگ  م  ر چها بیســـت و
اســـتیون انزونزی و ابوبکار کامارا 
را جـــذب کـــرد تـــا بـــا شـــرایطی 
بهتر در مســـابقات حضـــور یابد، 
از  اســـت  نتوانســـته  امـــا هنـــوز 
ایـــن بازیکنـــان در ترکیـــب خود 
اســـتفاده کنـــد. در حالـــی کـــه 
گفتـــه می شـــود طلایی پوشـــان 
با مشـــکل ســـقف بودجه مواجه 
هســـتند، گمانه زنی هایـــی درباره 
قطـــع همـــکاری بـــا ســـه بازیکن 
)ســـیاوش یزدانی، رضا اســـدی و 
رضا شـــکاری( وجود دارد. جدایی 
یزدانی را باید قطعی دانست، چرا 
که مدیـــران و مربیان باشـــگاه به 
جدایـــی او رضایـــت دارنـــد ضمن 
اینکه در پست او محمد دانشگر، 
محمدامیـــن حزبـــاوی و هـــادی 
محمـــدی حضـــور دارنـــد. در این 
میـــان اگـــر فدراســـیون قانـــون 
ســـقف قـــرارداد را تغییـــر ندهد، 
احتمال جدایی اســـدی هم بعید 
نیســـت. باید دید آیا باشـــگاهی از 
نظر تـــوان مالی، ســـقف قـــرارداد 
و... امـــکان جـــذب وی را دارد. به 
هـــر حال تـــا 28 شـــهریور و پایان 
پنجـــره نقل وانتقالاتـــی فرصـــت 
باقـــی مانده اســـت. اما شـــرایط 
رضا شـــکاری بـــا دو بازیکـــن دیگر 
متفـــاوت اســـت. ایـــن بازیکن در 
پازل تاکتیکـــی مورایس جای دارد 
و ســـرمربی طلایی پوشـــان راضی 

بـــه جدایی اش نیســـت.


